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VERSLAG VAN DE BESTUURS¬ 
VERGADERING GEHOUDEN IN 

HET BONDSKANTOOR TE 
ORANJESTAD OP 14 MAART 

1966 

De voorzitter opende de verga¬ 
dering en heette speciaal de heer 
Marquez van harte welkom. 

Notulen 
De notulen van de vorige verga¬ 

dering werden na een aantal vra¬ 
gen goedgekeurd en vastgesteld. 

Notulen Algemene 
Ledenvergadering 

Dit punt werd verschoven naar 
de volgende bestuursvergadering. 

In en uitgaande stukken 
Deze werden voorgelezen en be¬ 

sproken en leverden geen nieuwe 
gezichtspunten op. 

Verdeling bestuursfuncties 
De bestuursfuncties werden ver¬ 

deeld zoals in het aprilnummer is 
vermeld. 

Werkverdeling in het bestuur 
Besloten werd dat de ledenad¬ 

ministratie gevoerd zal worden 
door de 2e secretaris. 

Een voorstel om een boekhoud¬ 
kundige kracht in dienst te ne¬ 
men om de penningmeester behulp¬ 
zaam te zijn bij zijn administratie 
werd niet aangenomen omdat er 
genoeg boekhoudkundigen in het 
bestuur zijn die de penningmeester 
kunnen helpen bij zijn taak. 

Besloten werd dat de heren Nor- 
der en Krist dit zullen doen om 
mede uitvoering te geven aan de 
adviezen van de kascommissie. 

Besloten werd dat de verzorging 
van het maandblad zal blijven zo¬ 
als dit het afgelopen jaar geweest 
is. 

Besloten werd dat op 30 april of 
1 mei een dansavond zal worden 
georganiseerd. 

Een lid stelde voor voor de di¬ 
verse diensten contact leden te be¬ 
noemen. Dit voorstel werd aange¬ 
nomen. (namen reeds gepubli¬ 
ceerd). 

Verdeling G.0. plaatsen 

Door de voorzitter werd een 
voorstel ingediend om de heer 
Marquez te benoemen in het lan¬ 
delijk G.0. i.p.v. de heer Brinken- 
berg. Dit voorstel werd aangeno¬ 
men. 

Tevens werd de toezegging ge¬ 
daan dat er regelmatig gerou¬ 
leerd zal worden. 

Steunfonds 

De penningmeester van het 
steunfonds bracht enkele punten 
naar voren uit het verslag van de 
kascommissie. Ingevolge de wens 
van de algemene vergadering zul¬ 
len de openstaande posten in han¬ 
den worden gegeven van een in¬ 
cassobureau. 

Programma 1966 

Besloten werd eerst de uitslag 
van de enquête af te wachten ten¬ 
einde wat beter ingelicht te zijn 
over de wensen van de elden. 

Rondvraag 

Betreffende de motie zoals die 
op de algemene vergadering is 
aangenomen werd besloten dat 
dienovereenkomstig zal worden 
gehandeld. 

Een lid stelde een vraag over de 
contributieïnning bij de douane; 
vermoedelijk is een formulier ver¬ 
keerd terecht gekomen. Het geval 
zal zo spoedig mogelijk onder¬ 
zocht worden. 

Een lid vroeg of men voor het 
bijwonen van officiële vergaderin¬ 
gen vrij kon krijgen, dit werd be¬ 
vestigend beantwoord t.a.v. G.O.- 
vergaderingen. 

Een lid vroeg of de datum van 
de jaarvergadering van de 
ANAAF al bekend was, dit bleek 
nog niet zo te zijn. 

Verder werd geinformeerd naar 
de vergoeding voor het dagelijks 
bestuur. 

De voorzitter wilde uitdrukke¬ 
lijk vastgesteld zien dat dit geen 
vergoeding was maar een tege¬ 
moetkoming in de door hun ge¬ 
maakte onkosten ten behoeve van 
de bond. De penningmeester deel¬ 
de mede dat hij geen tegemoetko¬ 
ming van de onkosten wilde ont¬ 
vangen. Van zijn mededeling werd 
aantekening gehouden. 

ROOK 

op Aruba 

No. 1 Sigaret 
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Een lid stelde de vraag wat er 
gedaan zal worden i.v.m. een 
nieuwe ledenwerfactie, de plannen 
werden globaal uiteengezet. 

Klachten bij een tak van dienst 
werden naar voren gebracht. Daar 
dit nogal wat behelsde werd be¬ 
sloten hierover een aparte verga¬ 
dering te houden. 

Betreffende diensttijdenrege¬ 
ling politie werd mededeling ge¬ 
daan wat daar tot nu toe aan was 
gedaan. 

Betreffende de SAR werd me¬ 
degedeeld dat dit nu een rustende 
stichting is geworden. 

De voorzitter besprak vervol¬ 
gens de komende G.0. vergade¬ 
ring. 

Niets meer aan de orde zijnde 
sloot de voorzitter om 23.35 de 
vergadering. 

Bestuursmededeling 

In het meinummer zijn ondanks 
alle zorgen enkele storende zet¬ 
fouten geslopen waarvoor wij on¬ 
ze verontschuldigingen aanbie¬ 
den. 

FUNCTIES VERDEELD IN 

ANAAF-BESTUUR 

WILLEMSTAD — Bij de jar- 
vergadering op 15 april 1966 wer¬ 
den de functies van het bestuur 
van de Algemene Nederlands An¬ 
tilliaanse Ambtenaren Federatie 
(ANAAF) als volgt vastgesteld: 
voorzitter, G. T. Hernandez, 
(ANAAB-Curagao); onder-voor- 
zitter, E. P. Monte, (ANAAB-Cu- 
ragao); secretaris, H. A. Camp- 
man, (Don Bosco); 2e secretaris, 

A. G. L. Wagemans, (Don Bos¬ 
co) ; penningmeester, K. Norder, 
(ANAAB-Aruba); 2e penning¬ 
meester, G. H. A. F. Sertons, (St. 
Thomas). 

COMMENTAAR OP DE 

AUDIËNTIE BIJ DE MINISTER 

PRESIDENT 

Tot onze spijt kon in het vorige 
nummer geen commentaar gege¬ 
ven worden op de audiëntie met de 
Minister President omrede het 
verslag van de audiëntie zeer laat 
was binnen gekomen voor plaat¬ 
sing in het mei nummer van de 
” Ambtenaar’\ * 

Verhoging duurtetoeslag 

Hoewel de M.P. een rechts- 
streeks antwoord op een recht¬ 
streekse vraag angstvallig uit de 
weg is gegaan kan wel geconclu¬ 
deerd worden dat er geen verho¬ 
ging van de duurtetoeslag zal 
plaats vinden door deze regering. 

Hoewel de M.P. een interressan- 
te discussie houdt over de vraag 
of de duurtetoeslag nog wel als 
duurtetoeslag gezien kan worden 
of als een vaststaand deel van het 
salaris doet aan het feit niets af 
dat het sinds 1958 bijna 10% duur¬ 
der is geworden en of nu de duur¬ 
tetoeslag te weinig is geworden of 
de inkomens te klein vergeleken bij 
de stijging der prijzen is voor ons 
van weinig belang vergeleken bij 
de stijging met 10%. 

Het enige belang dat wij hebben 
is dat het inkomen aangepast 
wordt aan de gestegen kosten van 
levensonderhoud. 

Of dat nu basisbezoldiging + 
duurtetoeslag of totaal inkomen of 
desnoods nog anders heet blijft 
voor ons het zelfde. 

Dat de duurtetoeslag nu spoedig ? 
geincorporeerd gaat worden is wel¬ 
iswaar een oude wens van de bon¬ 
den maar moet los gezien worden 
van een aanpassing der inkomens. 

Eerder zal een incorporatie der 
duurtetoeslag een verlaging van 
het directe inkomen te zien geven 
doordat de te betalen pensioenpre¬ 
mie nu over een verhoogd bedrag 
wordt berekend. Zodra de incorpo¬ 
ratie ook voor de pensioengrond¬ 
slag gevolgen gaat hebben, wat 
voorlopig nog niet zal gebeuren. 

Het enige lichtpunt was dat de 
M.P. positief aankondïgde dat vóór 
September a.s. een ontwerp incor¬ 
poratie duurtetoeslag aan de Sta¬ 
ten zal worden aangeboden. 

Een zeer bedenkelijk punt 
vraagt hierbij de aandacht. Wie 
of de a.s. verkiezingen ook mogen 
winnen, het is niet zeker of deze 
M.P. zich weer beschikbaar zal 
stellen voor de functie van M.P. 
zodat het bij toekomstige audiën¬ 
ties moeilijk zal zijn aan dit onder¬ 
houd te refereren en de toezeggin¬ 
gen op dit punt gedaan, vooral de 
datum, moet dan ook met de no¬ 
dige reserve benaderd worden. 

Al met al kan dan ook gezegd 
worden dat de regering het zeer 
dringende verzoek om aanpassing 
van de inkomens aan het gestegen 

peil van de prijzen voor het nood¬ 
zakelijkste levensonderhoud, heeft 
afgewezen. 

In hoeverre de toezegging van 
de spoedige incorporatie der duur¬ 
tetoeslag uitkomst mioet brengen 
wordt zeer sceptisch tegemoet ge¬ 
zien omrede dit een zeer ingewik¬ 
kelde materie is waarbij het zeer 
moeilijk zal zijn alles onder een 
noemer onder te brengen. 

De toekomst wordt dan ook zeer 
somber ingezien en de bonden ver¬ 
enigd in de ANAAF zullen zich 
dan ook met spoed moeten bera¬ 
den wat er aan gedaan moet wor¬ 
den. 

PERSOONLIJKE LENINGEN 

De banken verstrekken aan bo- 
nafiede ambtenaren personlijke le¬ 
ningen wat gelukkig een bekend 
feit is. 

Nog steeds opereren er met suc¬ 
ces teveel dubieuze geldschieters 
die tegen een enorme woekerrente, 
geld lenen. 

Regelmatig wordt er door amb¬ 
tenaren bij de banken geld geleend 
als voorschot op de te betalen ziek¬ 
tekosten voor henzelf of voor hun 
gezin. 

De gang van zaken is dan zo, dat 
in de terugbetalingstermijnen ook 
de verschuldigde rente verrekend 
is. Meestal gespreid over een te- 
rugbetalingstermijn van acht tot 
tien maanden. 

Als nu de Overheid de restitutie 
ziektekosten uitbetaalt, het Eiland¬ 
gebied Aruba betaalt zelfs in de 
meeste gevallen terug binnen een 
maand, dan wordt dit geld niet ge¬ 
bruikt om hiermede meteen de 
schuld bij de bank af te lossen. In¬ 
dien dit wel gedaan zou worden 
ontvangt de ambtenaar een deel 
van de rente terug. Een niet on-r 
belangrijk bedrag dat hij zich daar 
bij kan besparen. 

Bovendien, door de krappe geld 
situatie bij de banken, maakt hij 
het tevens mogelijk dat een colle¬ 
ga van hem, die ook ergens geld 
voor wil lenen, vlotter geholpen 
kan worden. 

Indien U dus, na restitutie van 
de Overheid uw schuld meteen af- 
lost, bespaart U uzelf geld en helpt 
U tevens een collega. 
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VERSLAG VAN DE BESTUURS¬ 
VERGADERING VAN 19 APRIL 

1966 GEHOUDEN IN HET 
BONDSKANTOOR TE 

ORANJESTAD 

De vergadering werd geopend 
door de ondervoorzitter, drie be¬ 
stuursleden waren met kennisge¬ 
ving verlaat. 

De notulen van de vorige 
vergadering 

Deze werden met een kleine wij¬ 
ziging goedgekeurd en vastgesteld. 

Notulen algemene 
ledenvergadering 

Deze werden met een kleine wij¬ 
ziging vastgesteld, goedkeuring zal 
moeten volgen dor de volgende al¬ 
gemene ledenvergadering. 

In en uitgaande stukken 
Deze werden voorgelezen en le¬ 

verden geen nieuwe gezichtspun¬ 
ten op. 

Verslag jaarvergadering ANAAF 
De voorzitter drukte zijn spijt 

uit over het feit dat er geen vóór¬ 
vergadering werd gehouden om 
met het bestuur de agendapunten 
door te nemen. Uitvoerig werden 
de leden ingelicht over de gehou¬ 
den besprekingen. Zodra de notu¬ 
len van deze vergadering zijn ont¬ 
vangen zal de voorzitter nog nader 
terugkomen op deze vergadering 
om aan de hand van de notulen de 
leden in te lichten. 

Komende ledenwerfactie 
Verschillende gezichtspunten 

werden door de bestuursleden naar 
voren gebracht en er werd beslo? 
ten dat dit jaar de actie gewijzigd 
zal doorgaan. 

In de maand augustus zal met 
de actie worden begonnen. 

Rondvraag 
Een lid vroeg of hij tijdig ge¬ 

waarschuwd kon worden als de be¬ 
stuursvergadering op een andere 
datum dan de gebruikelijke werd 
gehouden. 

Dit werd toegezegd. 
Een lid vroeg aandacht voor het, 

feit dat strikt vertrouwelijke me-/ 
dedelingen in de bestuursvergade¬ 
ringen ook inderdaad binnen het 
bestuur moeten blijven. De leden 
zegden op dit punt alle medewer¬ 
king toe. 

Een lid vroeg toelichting op het 
ANAAF agendapunt betreffende 

de vrije geneeskundige behande¬ 
ling voor de laagstgesalarieerde 
ambtenaren. De voorzitter zette 
daarop de zaak nog eens uitvoerig 
uiteen. 

Een lid bracht naar voren dat 
vele leden niet weten hoe er met 
interne klachten bij een tak van 
dienst moe]t worden gehandeld. De 
voorzitter zette het geheel nog 
eens uiteen. 

Gevraagd werd naar de nieuwe 

Het beste adres voor: 

® Bouwmaterialen 
# Gereedschappen 
® Ijzerwaren 
® Verf 
# Scheepsartikelen 
# Sportartikelen 
# Sanitair 
# Fietsen 
# Allerlei Gaas 
# Triplex 

ANTILLIAN 
MERCANTILE 

CORP. 
Oranjestad - San Nicolas 
Tel. 1804-1145 Tel. 5635 

ledenlijsten. De secretaris zegde 
toe deze op de volgende vergade¬ 
ring uit te zullen reiken daar deze 
binnen kort opnieuw gestencild 
zullen worden. 

De gang van zaken werd bespro¬ 
ken over naar voren gebrachte 
wensen bij de Douane. Uitvoerig 
werd de gang van zaken besproken 
en afgesproken hoe gehandeld zal 
worden. 

Een lid vroeg hoe het zat met 
de lidmaatschapskaarten. De se¬ 
cretaris en penningmeester zetten 
de zaak uiteen. 

Niets meer aan de orde zijnde 
sloot de voorzitter de vergadering 
om 23.35. 

Notulen van de Algemene Leden¬ 
vergadering van de ANAAB- 
Aruba, gehouden op 11 maart 1966 
te 20.00 uur in de Sociedad Boli- 
variana te Oranjestad op Aruba 

1. Opening 

Te 20.20 uur opende de voorzit¬ 
ter de vergadering en heette allen 
hartelijk welkom. 

Aanwezig waren buiten het vol¬ 
tallig bestuur in totaal 49 stemge¬ 
rechtigde leden. De ANAAB-Cu- 
ragao werd op deze vergadering 
vertegenwoordigd door haar voor¬ 
zitter de Hr. Monte en administra¬ 
teur/adviseur de Hr. Mr. Ramp. 

Na het welkomstwoord verzocht 
de voorzitter de vergadering 1 mi¬ 
nuut stilte in acht te nemen ter 
herdenking van de Bondsleden die 
ons in het afgelopen jaar zijn ont¬ 
vallen. 

Direct hierop hield de voorzitter 
zijn openingsrede waarin hij o.a. 
memoreerde de totstandkoming 
van het Materieel Ambtenaren¬ 
recht, de werkzaamheden rond de 
aanvullende ziekteverzekering voor 
de ambtenaren, de moeilijkheden 
rond de salariskwestie van het la¬ 
ger politiepersoneel, de nog steeds 
slepende kwestie van de duurtetoe- 
slag waarbij de voorzitter aan het 
eind van zijn rede de aanwezigen 
er op wees dat nog vele zaken aan¬ 
hangig gemaakt waren waarop nog 
uitslag moest komen, doch dat er 
ook nog vele zaken waren die wa¬ 
ren blijven liggen, mogelijk zelfs 
hier en daar door het falen van 
het bestuur. Hij verzekerde de aan¬ 
wezigen echter dat ondanks de fou¬ 
ten die er mogelijk gemaakt waren 
het bestuur zijn uiterste best ge¬ 
daan heeft in het afgelopen jaar 
en ook in het voor zich liggende 
jaar wederom zijn uiterste best zal 
doen om zoveel mogelijk resultaten 
te boeken als maar enigszins mo¬ 
gelijk is. 

Hierop werd het woord gegeven 
aan de voorzitter van de zuster¬ 
vereniging van Curagao, de Heer 
Monte. 

Ook deze memoreerde de belang¬ 
rijkheid van het tot standkoming 
van het materieel ambtenaren¬ 
recht terwijl hij verder in een korte 
toespraak wees op de prettige sa¬ 
menwerking tussen de Bonden in 
het afgelopen jaar. Verder bracht 
hij de hartelijke groeten over en 
wenste de aanwezigen een vrucht¬ 
bare vergadering toe. 
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2. Notulen 

De notulen van de Algemene 
Ledenvergadering 1965 werden 
zonder wijziging goedgekeurd en 
aldus vastgesteld. 

3. Jaarverslag van de secretaris 

Het jaarverslag van de secreta¬ 
ris werd zonder wijziging goedge¬ 
keurd. 

4. Jaarverslag van de Penning¬ 
meester 

Een lid vroeg hoe het mogelijk 
was dat de Post Propagandakos- 
ten overschreden was. Door de 
voorzitter werd hem uitgelegd dat 
de Ledenwerfactie geld gekost had 
terwijl ook de georganiseerde dans¬ 
avond een grote som gevraagd had 
waardoor deze post overschreden 
was. Hetzelfde lid was dit niet dui¬ 
delijk daar hem uit het jaarver¬ 
slag van de secretaris was geble¬ 
ken dat het batig saldo van het 
Statuutbal f. 260.— was. Hem 
werd uitgelegd dat de kosten voor 
de Bond waren geweest doch dat 
de baten van deze avond naar de 
Stichting Ambtenaren Recreatie 
gegaan waren. Een lid vroeg ver¬ 
der of het mogelijk was in het ver¬ 
volg een volledig financieel over¬ 
zicht te geven waaronder een vol¬ 
ledig overzicht van het reserve¬ 
fonds en balans van baten en 
schulden der vereniging. Hem 
werd toegezegd dat het volgend 
jaar zal geschieden, nadat het me¬ 
rendeel der aanwezigen zich hier¬ 
voor had uitgesproken. Het jaar¬ 
verslag van de penningmeester 
werd hierna goedgekeurd. 

5. Verslag Kascommissie 
De voorzitter deelde mede dat 

hem juist voor de aanvang der 
vergadering het verslag van de 
kascommissie was gegeven en dat 
hij geen tijd had gevonden dit te 
bestuderen. De leden der kascom¬ 
missie stonden er echter op dat 
het lijvige verslag werd voorgele¬ 
zen hetgeen daarna door een der 
leden werd gedaan. In dit verslag 
werd een vrij felle aanval gedaan 
op de gevoerde boekhouding ter¬ 
wijl het werd afgekeurd dat men 
van het bestuur geen rekening had 
gehouden met de wensen van de 
kascommissie van 1964. De kas¬ 
commissie liet het daarna aan de 
om de penningmeester decharge 
algemene ledenvergadering over 

om de penningmeester decharge te 
verlenen. 

Een discussie volgde hierop 
waarbij de voorzitter opmerkte dat 
het verslag van de kascommissie 
1964 zeer laat was ontvangen en 
het toen onmogelijk was de boek¬ 
houding nog anders op te zetten 
doch (Jat dit jaar met alle wensen 
rekening zal worden gehouden. 

Een lid merkte hierna op dat 
het jaarverslag van de penning¬ 
meester zonder dat men kennis had 
van de kritiek die op de boekhou¬ 
ding was uitgeoefend. Hij stelde 
voor dat bij de volgende algemene 
ledenvergadering het verslag van 
de kascommissie voor het verslag 
van de penningmeester op de agen¬ 
da geplaatst wordt; hetgeen aldus 
beslist werd. 

Een lid vroeg het verslag van de 
kascommissie in de ambtenaar te 
plaatsen. Dit werd echter afgewe¬ 
zen onder het motief dat ook an¬ 
deren, niet ambtenaar zijnde het 
blad lezen. 

Een lid stelde voor dat de pen¬ 
ningmeester in het vervolg niet 
meer dan f. 100,— in gereed geld 
voorradig mag hebben. De voor¬ 
zitter antwoordde hierop dat dit in 
strijd zou zijn met het Huishoude¬ 
lijk Reglement waar bepaald is dat 
dit niet meer mag zijn dan f. 300.—. 
Verandering in dit Reglement dient 
echter als agendapunt te worden 
opgebracht. 

De voorzitter bracht hierna het 
verlenen van decharge aan de pen¬ 
ningmeester in stemming. Met 30 
stemmen voor en 5 tegen werd 
aan de penningmeester daarop de¬ 
charge verleend. 

6. Begroting 1966 

Een lid vroeg waarom het Re¬ 
creatiecentrum als PH post op de 
begroting was opgebracht. De 
voorzitter verwees hem naar het 
verslag van de Algemene Leden¬ 
vergadering 1965 waarin zulks be¬ 
paald werd. De voorzitter deelde 
verder mede dat men er niet zeker 
va nwas of deze Stichting wel zou 
doorgaan daar er geen interesse 
was onder de ambtenaren. Het be¬ 
stuur was van mening geweest dat 
er op deze avond zich tenminste 
200 leden aangemeld hadden moe¬ 
ten hebben daar men anders de 
ledenvergadering wilde voorleggen 
deze Stichting voorlopig een rus¬ 
tende Stichting te maken en de 
plannen weer tevoorschijn te ha¬ 

len als de tijd hiervoor rijper is. 
Een der leden van het dagelijks 
bestuur van de Stichting in het 
bestuur deelde hierop mede dat 
men thans zeven aanvragen bin- 
n enhad van leden die lid wensten 
te worden van de Stichting. Dit 
aantal was absoluut onvoldoende 
op er op voort te bouwen. 

De beslissing werd hierop aan 
de vergadering voorgelegd die met 
18 stemmen voor en 16 stemmen 
tegen besloot de Stichting voorlo¬ 
pig te laten rusten. De voorzitter 
zegde hierop toe dat de lopende 
zaken door het dagelijks bestuur 
afgehandeld zullen worden. De 
post PM werd vervolgens van de 
begroting afgevoerd. 

Een lid merkte op dat de beta¬ 
ling van de resterende bedragen 
van de aandelen van het Sheraton 
Hotel niet goed tot zijn recht kwa¬ 
men in deze begroting. Er werd 
voorgesteld en goedgekeurd het 
bedrag beter tot uiting te laten 
komen door het bedrag van het 
reservefonds tot f. 800.— te ver¬ 
hogen. 

De begroting werd zonder ver¬ 
dere opmerkingen goedgekeurd. 

7. Verkiezing kascommissie 1966 

Vrijwillig stelden zich hiervoor 
ter beschikking de heren Kleisen, 
de Quack en van ’t Sant. 

Als plaatsvervangende leden 
werden benoemd de heren Meurs, 
Figaroa en Boezem. 

8. Benoeming leden stembureau 

Vrijwillig stelden zich hiervoor 
ter beschikking de heren Basti- 
aanse. Wever en Boezem, welke 
onmiddellijk als zodanig benoemd 
werden. 

9. Bestuursverkilezing 

De voorzitter verzocht de leden 
hun ingevulde stembriefjes bij het 
stembureau af te geven en kon¬ 
digde gelijktijdig de pauze af. 

Tijdens de pauze die van 21.40 
uur tot 22.20 uur duurde werden 
de stemmen door de leden van het 
stembureau geteld. 

10. Uitslag bestuursverkiezing 

Namens het stembureau deed de 
hr. Bastiaanse mededeling aan de 
leden van de verkiezing. 

Aanwezig waren 57 stemgerech¬ 
tigde leden. Ingeleverd waren 56 
geldige stembriefjes met een to¬ 
taal van 224 uitgebrachte stem¬ 
men. 1 stembriefje was ongeldig. 
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De stemmen werden als volgt uit¬ 
gebracht : 

H. Th. Lopez 54 stemmen 
C. A. Marquez 46 stemmen 
G. A. Krist 42 stemmen 
L. G. Frans 42 stemmen 
R. A. E. Malmberg 40 stemmen 

De eerste vier genoemde perso¬ 
nen waren dus verkozen. 

De voorzitter dankte de leden 
van het stembureau en vroeg hier¬ 
op het nieuw verkozen bestuurslid 
zich bij het bestuur te voegen. 

Hij wenste de nieuw gekozene 
en de herkozenen geluk met hun 
verkiezing en sprak de hoop uit op 
dezelfde wijze als in het verleden 
te kunnen samenwerken en op pro- 
duktieve wijze met elkaar te kun¬ 
nen arbeiden. 

Enkele woorden wijdde de voor¬ 
zitter vervolgens aan het afgetre¬ 
den bestuurslid C. Brinkenberg die 
zich wegens familieomstandighe¬ 
den niet meer herkiesbaar kon 
stellen. De Bond verloor in de Hr. 
Brinkenberg een goed bestuurslid 
en harde werker. 

11. Verlofregeling 

De voorzitter gaf eerst de ver¬ 
gadering uitleg dat men dit punt 
op de agenda opgebracht had daar 
het bestuur gebleken was dat de 
gedachten der vroede vaderen in¬ 
derdaad uitgaan naar een wijzi¬ 
ging van het verlofreglement. Ten¬ 
einde in de toekomst niet ineens 
onverwachts voor een verrassing 
te komen wilde men graag de me¬ 
ning horen van de vergadering om 
over dit onderwerp een enquete te 
houden. Deze enquete zou zo veel 
mogelijk geheim blijven doch dan 
kon men een idee krijgen welke 
richting de leden opwilden. Indien 
inderdaad tot een wijziging van 
het verlofreglement wordt overge¬ 
gaan. 

Een lid vroeg of men niet bezig 
was slapende honden wakker te 
maken vooral daar de deining rond 
dit onderwerp reeds weer tot het 
verleden behoorde nu het BC van 
Curagao dit onderwerp weer had 
ingetrokken. De voorzitter ant¬ 
woordde hierop, dat men het op de 
agenda geplaatst had i.v.m. diverse 
uitlatingen in de pers en naar het¬ 
geen vernomen werd van de heren 
Gezagdragers op een receptie. 

Een lid merkte verder op dat de 
onderwijsbonden het de ANAAB- 
Aruba erg kwalijk hadden geno¬ 

men dat deze niet had gereageerd 
op het reeds weer ingetrokken 
voorstel. De voorzitter merkte hier¬ 
bij op dat men niet officieel op de 
hoogte gesteld was van deze wijzi¬ 
ging doch dat men officieus ken¬ 
nis van het voorstel had gekregen. 
Daar de onderwijsbonden fel ge¬ 
reageerd hadden was het voor de 
ANAAB-Aruba niet noodzakelijk 
geweest zich hierin te mengen. 
Ook de ANAAB-Curagao had zich 
afzijdig gehouden van commentaar. 
Wel was het voorstel, aldus de 
voorzitter in een bestuursvergade¬ 
ring terdege bekeken en men had 
met algemene stemmen zich tegen 
dit voorstel uitgesproken. 

Vervolgens raakte de vergade¬ 
ring in debat of de enquete alleen 
onder leden van de Bond of onder 
alle ambtenaren gehouden moet 
Worden. Hierover waren diverse 
meningen. Uiteindelijk werd het 
voorstel om het onder alle ambte¬ 
naren te houden in stemming ge¬ 
bracht waarbij 24 stemmen zich 
er voor en 18 zich er tegen uit¬ 
spraken. Een lid stelde hierna voor 
om de ambtenaren die nog geen lid 
waren van de Bond tegelijk een 
aanmeldingsformulier toe te zen¬ 
den zodat ze zich gelijktijdig als 
lid kunnen aanmelden. De verga¬ 
dering was hiervoor. 

Een lid stelde voor om indien de 
Landsregering met een wijziging 
van het verlofreglement komt op¬ 
heffing van de geheimhouding in 
het GO te vragen daar dit onder¬ 
werp te belangrijk is dat de leden 
hier niet ingekend worden. De 
voorzitter zegde toe dat de Minis- 
ter-President in deze geest bena¬ 
derd zal worden daar de voorzitter 
zelf ook voelde dat de verantwoor¬ 
ding zwaar zou zijn om zonder ken¬ 
nis van de leden hier over een be¬ 
slissing te nemen. 

12. Rondvraag 

8 leden gaven zich op de rond¬ 
vraag. 

Een lid vroeg of de prijzen van 
levensmiddelen die omhoog gaan 
niet regelmatig in de ambtenaar 
gepubliceerd kunnen worden. 

De voorzitter antwoordde hier¬ 
op dat dit ten eerste moeilijk con¬ 
troleerbaar is in verband met het 
verschil der prijzen in diverse win¬ 
kels en tevens moest de kwaliteit 
van het produkt in de gaten wor¬ 
den gehouden. Verder was er de 
vraag wie dit moest doen. Het lid 

zag wel in dat dit nagenoeg on¬ 
uitvoerbaar was voor het bestuur. 

Een der leden van de kascom¬ 
missie wees er op dat er met de 
boekhouding geen rekening was 
gehouden met de wensen van de 
kascommissie zoals deze waren 
vastgesteld in het verslag van het 
boekjaar 1964. Hij stelde voor dat 
de leden alsnog kennis kregen van 
de inhoud van dit verslag. De voor¬ 
zitter wilde op dit voorstel niet 
ingaan daar dit verslag dan in de 
ambtenaar gepubliceerd diende te 
worden. 

Een lid vroeg gegevens over de 
aanvullende ziekteverzekering. 

De voorzitter gaf een uitleg van 
hetgeen gedaan was en wat bereikt 
was. Hij zegde toe, om zich thans 
niet in cijfers te verliezen e.e.a. in 
de ambtenaar te plaatsen zodat 
alle leden tegelijk hiervan kennis 
konden nemen. 

Een lid vroeg waarom het inge¬ 
zonden stuk in de Amigoe di Aru¬ 
ba alleen door de ANAAB-Aruba 
ondertekend was en niet door alle 
bonden. 

De voorzitter antwoordde dat 
hierover wel telefonisch contact 
wasg eweest met alle bestuursleden 
en met het bestuur van de ANAAF 
en dat omreden van een snelle re¬ 
actie dit stuk alleen van de 
ANAAB-Aruba was uitgegaan. 

Een lid vroeg of de ambtenaar 
niet sneller geleverd kan worden 
in Sint-Nicolaas. De voorzitter 
deelde dit lid mede dat bij de ver¬ 
spreiding van het januarinummer 
vertraging was opgetreden aan de 
zijde van Sint-Nicolaas omreden 
dat het bestuurslid dat deze ver¬ 
spreiding verzorgd wegens familie¬ 
omstandigheden plotseling naar 
Nederland was vertrokken. Hij 
bood hiervoor aan de betrokken 
leden zijn excuus aan en zegde toe 
dat dit in het vervolg niet meer 
voor zal komen. 

Een lid vroeg of de lijst van on¬ 
vervulde wensen compleet was 
daar hij zekere wensen van een be¬ 
paalde dienst niet genoteerd zag. 
De voorzitter deelde dit lid mede 
dat zeker 2 jaar geleden aan de 
leden van deze dienst gevraagd 
was met voorstellen te komen doch 
dat tot op heden nog steeds niets 
gezien was hiervan. De leden moe¬ 
ten wel begrijpen dat het haast on¬ 
doenlijk is om iedere dienst langs 
te gaan en te gaan vragen wat de 
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verlangens van een bepaalde dienst 
zijn. Het dient de leden bekend te 
zijn dat zij altijd met voorstellen 
kunnen komen bij het bestuur. Het 
lid dat afdwaaijlde en vroeg of de 
politie nu wel zo tevreden was met 
hetgeen de bond voor hen bereikt 
had werd gewezen op de reacties 
die hierop gegeven waren in het 
ingezonden stuk. De voorzitter 
stelde het lid voor met een aantal 
dienstgenoten op een bestuursver¬ 
gadering te komen en dan de voor¬ 
stellen toe te lichten. 

Een ander lid vroeg of ér nog 
wat aan de herziening van de duur- 
tetoeslag gedaan werd. De voor¬ 
zitter antwoordde hierop : „Ik kan 
kort zn; het wordt door de Bond 
aan en van alle kanten bekeken en 
waar maar mogelijk naar voren 
gebracht, of het gegeven zal wor¬ 
den weet ik echter niet.’’ 

Een ander lid stelde voor om 
een telegram aan de Regering en 
de Staten te richten over deze 
duurtetoeslagregeling in de vorm 
van een motie. De motie werd 
door de aanwezige leden gesteun. 
Het lid las hierop een en ander 
voor in de geest zoals hij zich dit 
had gedacht. 

De voorzitter wees de vergade¬ 
ring erop dat dit onderwerp reeds 
door de ANAAF in behandeling 
was daar dit een algemeen ambte- 
narenbelang was. Zonder voorken¬ 
nis van de ANAAF kon de Bond 
daarom geen motie wegsturen. 

Besloten werd hierop dat het be¬ 
stuur contact zou opnemen met de 
andere bonden en dat deze motie 
binnen 14 dagen doorgezonden 
diende te worden aan de Regering. 
Het bestuur zou deze motie op¬ 
stellen in de geest zoals door het 
lid aangegeven. Dit werd met al¬ 

gemene stemmen aangenomen. 
Een lid zegde toe een aantal 

ambtenaren te interesseren om de 
prijzen na te gaan en dit aan het 
bestuur door te zullen geven. 

Een lid vroeg verder hoe het 
stond met de onderhandelingen 
over de toeslag voor continuarbeid 
zoals dit bij het W.E.B. werd ge¬ 

geven. 
De voorzitter deelde dit lid me¬ 

de dat het bestuur reeds had uit¬ 
gezócht welke diensten hiervoor in 
aanmerking kwamen doch dat men 
eerst heel kort geleden de beschik¬ 
king had gekregen over het Ei- 
landsbesluit waarin deze toeslag 
voor het WEB werd geregeld. 

Het lid merkte verder op dat er 
nog diensten waren waar men geen 
rekening hield met het aantal vrije 
zondagen, waarop de voorzitter 
toezegde dat hier streng op zou 
worden toegezien en dat dit reeds 
aan het Eilandsbestuur was mede¬ 
gedeeld. Het was hem reeds be¬ 
kend dat men doende was voor di¬ 
verse diensten werktijdenregelin¬ 
gen te ontwerpen. Terdege moet bij 
de uitwerking hiervan er op wor¬ 
den toegezien dat er inderdaad ge¬ 
streefd wordt naar 26 zondagen 

vrijaf. 
Een lid vroeg om de contributie- 

inning bij de Douane eens na te 
gaan daar dit onregelmatig ge¬ 
beurde. De voorzitter zegde toe 
dat hier aandacht aan geschonken 
zou worden hoewel tot nu toe nog 
geen klachten waren vernomen. 

Een lid vroeg hoe hetv erder 
stond met de liquidatie van het 
steunfonds. De voorzitter deelde 
mede dat degene die nog schuld 
hadden aangeschreven waren doch 
dat niemand hierop gereageerd 
had. De leden stemden in met het 

voorstel om nog te trachten via 
een incassokantoor deze geiden 
binnen te krijgen. 

Een lid vroeg of het huishoude¬ 
lijk reglement in de ambtenaar ge¬ 
plaatst kon worden. De voorzitter 
deelde mede dat dit reeds geschied 
was in de tijd dat de ambtenaar 
verscheen doch dat t.z.t. nog wel 
eens kon gebeuren. 

Als laatste spreker stelde een 
lid voor om het dagelijks bestuur 
een vergoeding te geven vor alle 
kosten die zij maken bij het ver¬ 
richten van werkzaamheden voor 
de Bond. De voorzitter van de 
ANAAB-Curagao deelde mede dat 
het dagelijks bestuur op Curagao 
f. 25.— per maand ontving als toe¬ 
lage voor dekking van onkosten. 

De voorzitter bracht dit voorstel 
in stemming waarbij 27 voor stem¬ 
den en 10 tegen. De rest onthield 
zich van stemming zodat het voor¬ 
stel werd aangenomen. 

Alvorens de vergadering te slui¬ 
ten deelde de voorzitter mede dat 
daar uit opmerkingen van leden 
gebleken was dat zij het Statuut- 
bal op prijs stelden het bestuur 
had besloten om 1 maal per jaar 
een dansavond te organiseren ter 
versteviging van de onderlinge 
banden. De datum van de eerstvol¬ 
gende dansavond werd voorlopig 
gesteld op 30 april 1966. 

Het nieuw verkozen bestuurslid 
maakte van de gelegenheid ge¬ 
bruik de aanwezigen te danken 
voor het in hem gestelde vertrou¬ 
wen en te verklaren te trachten dit 
vertrouwen waardig te tonen door 
zo goed mogelijk voor de belangen 
van de leden te strijden. 

13. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde 
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dankte de voorzitter de leden voor 
hun opkomst en sloot de vergade¬ 
ring op 12 maart 1966 te 00.20 
uur. 

Aldus vastgesteld en goedge¬ 
keurd in de Algemene Ledenver¬ 
gadering van 
Verslag van de ANAAF-jaarver- 
gadering, gehouden op 15a pril 
1966 in het bondskantoor van de 
ANAAB-Curagao. 

Om 9.45 uur opent de voorzitter 
de vergadering. 

Aanwezig waren namens: 
ANAAB-Curagao: 

de Heren G. T. Hernandez, O. 
Martina, K. van den Bosch, Drs. 
M. J. Boekhoudt en J. F. N. Win¬ 
kel (adviseur). 

ANAAB-Aruba: 
de Heren J. Lamens, K. Norder, 
C. A. Marquez en J. A. Ruiz. 

Don Bosco: 
Mej. C. Dekker, de Heren H. G. 

A. Bongers, H. A. Campman en 
A. G. L. Wagemans. 

St. Thomas: 
de Heren C. Benda, R. Odor, J. 
M. I. Persoon en G. H. A. F. Ser- 
tons. 

B.G.N.A.: 
de Heer A. P. H. Leipoldt. 
Opening 

De voorzitter heet allen harte¬ 
lijk welkom, inzonderheid de col¬ 
lega’s van Aruba. 

Hij spreekt de hoop uit, dat het 
een vruchtbare vergadering mag 
worden. „We zitten hier als verte¬ 
genwoordigers van de vakvereni¬ 
gingen, met als doel het algemeen 
belang van de leden.” 
De notulen van de vergadering 
van augustus 1965 

Deze zijn de aangesloten vereni¬ 
gingen toegezonden. 

De voorzitter vraagt of er op- 
of aanmerkingen zijn. Niemand 

maakt er gebruik van, zodat ze 
onder dankzegging aan de secreta¬ 
ris zijn aangenomen. 
Vaststelling jaarverslag 1965 

Don Bosco ziet graag een kleine 
wijziging gebracht in de laatste 
alinea’s. 

De tekst wordt nu: De Federa¬ 
tie zal met kracht moeten blijven 
aandringen op een snellere en ef¬ 
fectieve afhandeling van de diver¬ 
se knelpunten. Ook met het schrif¬ 
telijk afwijzen van opgegeven agen¬ 
dapunten voor een audiëntie, kan 
in de toekomst geen genoegen ge¬ 
nomen worden. 
Vaststelling financieel verslag 
1965 

ANAAB-Aruba verzoekt om ge¬ 
maakte reiskosten zo spoedig mo¬ 
gelijk te declareren. 

Don Bosco vraagt, waarom een 
cheque pas na 4 maanden geïnd 
werd. St. Thomas zegt, dat er bij 

PRUSINDICES KOSTEN VAN LEVENSONDERHOUD 

OVER ARUBA EN CURA^AO 
(Januari 1958 = 100) 

Maanden 

1965 en 

1966: 

Levens- en 

genotmiddelen: 

Kleding en 

Manufacturen: 

Diverse 

artikelen: 
Huur: Diensten: Belastingen: Totaal: 

Arulaa Aruba Cuiragao Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao Aruba Curagao 

April 113,7 109,6 107,9 100,7 105,6 105,1 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 108,0 106,6 

Mei 114,0 109,5 108,4 100,5 105,8 104,9 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 108,2 106,5 

Juni 114,3 110,2 108,8 100,4 105,7 105,0 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 108,6 106,8 

Juli 115,6 110,5 108,6 100,4 105,8 105,1 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 109,0 107,0 

Aug. 116,2 111,1 109,1 100,4 105,9 105,0 100,0 100,0 100,1 107,3 117,0 112,0 109,3 107,2 

Sept. 116,0 111,9 109,0 100,4 105,8 104,9 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 108,9 107,4 

Okt. 116,5 112,0 108,9 100,4 105,8 104,7 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 109,1 107,4 

Nov. 116,3 112,3 109,0 100,4 105,9 104,7 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 109,0 107,5 

Dec. 117,0 112,3 109,0 100,4 105,8 104,7 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 109,3 107,5 

Jan. 116,9 112,5 109,0 100,4 105,7 104,8 100,0 100,0 98,6 106,1 117,0 112,0 109,3 107,6 

Feb. 117,5 108,9 105,9 100,0 98,6 117,0 109,6 

Maart 117,0 109,0 105,9 100,0 98,6 117,0 109,6 
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de overname door de nieuwe pen¬ 
ningmeester enige moeilijkheden 
waren, waardoor een en ander ver¬ 
traagd werd. 

De voorzitter verzoekt voortaan 
op tijd te betalen en op tijd te in¬ 
nen. 

ANAAB-Aruba vraagt, waarom 
de post „onvoorzien’^ zover boven 
de begroting uitgaat. 

Voorzitter: Dat zijn kosten voor 
het drukken van statuten en huis¬ 
houdelijk reglement en bankosten. 

Verdeling bestuursfuncties 

Voorzitter: Het is gebruikelijk, 
dat de voorzitter en secretaris op 
Curagao zetelen en dat de penning¬ 
meester door Aruba wordt aange¬ 
wezen. Dit om het vlotte werken 
te bevorderen. 

ANAAB-Aruba vraagt of dit 
niet anders kan. Zij zijn niet over¬ 
tuigd van de aangevoerde nood¬ 
zaak. 

ANAAB-Curagao zegt, dat het 
wenselijk is deze toestand te hand¬ 
haven. Aruba heeft geen argu¬ 
menten tegen deze wenselijkheid 
ingebracht, ANAAB-Aruba wil 
eerst punt 9 van de agenda: Werk¬ 
wijze ANAAF, behandeld zien. 

Voorzitter stelt voor eerst punt 
9 van de agenda af te werken. De 
vergadering gaat akkoord. 

De voorzitter leest de brief van 
4 januari van ANAAB-Aruba 
voor. Deze komt erop neer, dat 
Aruba wenst, dat eerst alle ver¬ 
enigingen om akkoord gevraagd 
wordt alvorens het Dagelijks Be¬ 
stuur handelend kan optreden. De 
voorzitter wenst, dat het Dage¬ 
lijks Bestuur de vrijheid heeft, om 
in spoedgevallen handelend op te 
treden. 

ANAAB-Aruba: De voorzitter 
had n.1. beloofd, de onderhavige 
motie binnen een week naar de 
Minister-President te sturen. 

De heer Norder had mondelinge 
toestemming van St. Thomas en 
de voorzitter van de ANAAB-Cu- 
ragao was bij het gesprek aanwe¬ 
zig en stelde zich ook achter de 
motie. Toen de heer Norder na 
een week weer op Curagao was, 
kreeg hij te horen, dat eerst alle 
aangesloten verenigingen om 
schriftelijk akkoord gevraagd was. 

ANAAB-Curagao: De procedure 
is correct gevolgd, daardoor is 
vertraging opgetreden. 

De voorzitter erkent iets te 
voorbarig te zijn geweest met zijn 

toezegging, hetgeen bleek na be¬ 
spreking in het Dagelijks Bestuur. 
Don Bosco: De functie van het 
Dagelijks Bestuur is al jarenlang, 
de punten af te handelen, die op de 
jaarvergadering en op de laatste 
algemene vergadering zijn bespro¬ 
ken. 

Het is zeer aanvechtbaar of iets 
binnen een week klaar kan zijn. 
Dan is er niets zo gevaarlijk als 
telefonische afspraken. Laat deze 
zo spoedig mogelijk schriftelijk be¬ 
vestigen. 

De secretaris zegt zo gehandeld 
te hebben, gezien de brief van 4 
januari van de ANAAB-Aruba. 
Toen werd ons verweten te vlug te 
zijn, nu zijn we te langzaam. 

Don Bosco: Het Dagelijks Be¬ 
stuur volgt de richtlijnen van de 
algemene vergadering. 

Voorzitter: Het is soms nodig, 
dat snel gehandeld wordt. Onlangs 
b.v. bij het aanwerven van perso¬ 
nen, die zitting zouden nemen in 
de S.E.R., hetgeen de voorzitter 
toevallig ter ore kwam. 

ANAAB-Curagao: Deze instal¬ 
latie kwam als een verrassing. 
Hier was spoed geboden. Het Da¬ 
gelijks Bestuur moet dan mandaat 
hebben, maar zijn handelingen 
daarna meedelen. 

Voorstel: 

Het Dagelijks Bestuur volgt de 
richtlijnen van de algemene ver¬ 
gadering. In spoedeisende geval¬ 
len treedt het Dagelijks Bestuur 
op en deelt dit dan zo spoedig mo¬ 
gelijk mee. Het is dan verantwoor¬ 
delijk voor de genomen besluiten. 
St. Thomas stelt voor om een tele¬ 
gram te sturen. 

Voorzitter: De graad van spoed 
wordt door het Dagelijks Bestuur 
bepaald. 

Volgt nog een dispuut over het 
begrip „spoed”. 

Voortzetting 

Gezien het menigvuldig contact 
tussen voorzitter en secretaris 
moeten beiden op hetzelfde eiland 
verblijven, vindt de secretaris. 
ANAAB-Curagao stelt voor, aan 
de tot nu toe gevolgde procedure 
vast te houden. 

ANAAB-Aruba is tegen, aange¬ 
zien de meeste zaken voortvloeien 
uit de jaarvergadering en ze daar¬ 
om nog steeds de noodzaak van 
het gestelde niet inzien. 

ANAAB-Curagao vindt: voor¬ 
zitter en secretaris op Aruba, dan 
ook het kantoor op Aruba. 

St. Thomas heeft geen bezwaar 
tegen de oude procedure, maar 
wenst een vertegenwoordiger in 
het bestuur. 

Op verzoek van Don Bosco zegt 
de voorzitter nog eens, wat tot nu 
toe gebruikelijk was. 

Voorzitter en ondervoorzitter 
van ANAAB-Curagao, 1ste en 2de 
secretaris van Don Bosco, 1ste 
penningmeester van ANAAB-Aru¬ 
ba en 2de penningmeester van St. 
Thomas. 

St. Thomas vraagt een ogenblik 
schorsing om overleg te kunnen 
plegen met ANAAB-Aruba. 

Na de schorsing volgt de stem¬ 
ming. Uitslag: 

ANAAB-Curagao voor 5 stemmen 
Don Bosco „ 2 stemmen 
B.G.N.A. „ 1 stem 

ANAAB-Aruba tegen 2 stemmen 
St. Thomas „ 1 stem 

Resultaat: De oude verdeling 
blijft gehandhaafd met 8 tegen 3 
stemmen. 

Dan worden de volgende perso¬ 
nen voor de bestuursfuncties aan¬ 
gewezen : 
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Insist on the best 

It never varies. 

Agent: 

WINKEL’S HANDEL MIJ. 

Voorzitter: 

G. T. Hernandez, ANAAB-Curagao 
Onder-voorzitter: 
E. P. Monte, ANAAB-Curagao 
Secretaris: 
H. A. Campman, Don Bosco 
2de Secretaris: 
A. G. L. Wagemans, Don Bosco 
Penningmeester: 
K. Norder, ANAAB-Aruba 
2de Penningmeester: 
G. Sertons, St. Thomas 

Benoeming verificatie-commissie 

Voor de verificatie-commissie 
werden aangewezen: 
Mej. C. Dekker, Don Bosco 
de hr. J. Lamens, ANAAB-Aruba 
dhr. A. P. H. Leipoldt, B.G.N.A. 

Als plaatsvervangende leden 
werden aangewezen de heren: 
J. A. Ruiz, ANAAB-Aruba 
K. V. d. Bosch, ANAAB-Curagao 
C. Benda, St. Thomas 

De kas van de penningmeester 
wordt gecontroleerd en in orde be¬ 
vonden. 

Vaststelling begroting en contri¬ 
butie 1966 

De contributie van de ANAAB- 
Curagao wordt 5 maal f. 265,- 
f. 1325.—, aangezien het aantal le¬ 
den van de Bond thans boven de 
2000 is gestegen. 

De post bij de Geraamde Uitga¬ 
ve 1966, hoort niet op de begroting 
thuis. Hij gaat naar de begroting 
1965, waardoor het voordelig saldo 
verandert in een verwacht nadelig 
saldo van f. 15,95. 

Dan wil ANAAB-Curagao een 
post Representatie opgebracht 
zien. De voorzitter was uitgeno¬ 
digd van de commissie van ont¬ 
vangst deel uit te maken. Hij 
moest hiervoor kledingskosten ma¬ 
ken. 

Don Bosco vindt dit een vreem¬ 
de gang van zaken, er wordt be¬ 
schikt over een groot bedrag zon¬ 
der dat het begroot is en zonder 
dat het besproken is. 

ANAAB-Curagao wil daarom 
een post Representatie opgebracht 
zien. Don Bosco vindt dat het 
voorstel te ver gaat. 

De voorzitter stelt dat het hier 
niet om het bedrag gaat, maar 
om de vraag, of de Federatie ver¬ 
stek moest laten gaan of niet. Hij 
wenst de discussie te sluiten en tot 
stemming over te gaan: wordt de 
post van f. 340,50 opgebracht of 
niet. 

Allen gaan akkoord. 

ANAAB-Curagao stelt voor een 
tegemoetkoming te geven aan het 
Dagelijks Bestuur. Men vraagt 
suggesties voor het bedrag. Zelf 
stelt zij voor: f. 300,— p.p. 

De voorzitter vindt dit te veel. 
Bovendien: Kan de kas dit dra¬ 
gen? ANAAB-Curagao stelt voor 
f. 450,— totaal, te verdelen door 
het Dagelijks Bestuur. 

De voorzitter ziet het liever door 
de vergadering vastgesteld. 

ANAAB-Curagao stelt nu: 
Voorzitter f. 150,— 
Secretaris f. 150,— 
Penningmeester f. 100,— 

Totaal f. 400,— 
Hiermee gaat de vergadering 

akkoord. 
ANAAB-Curagao en ANAAB- 

Aruba verzoeken de penningmees¬ 
ter in het vervolg de begroting op 
te sturen voordat de begrotingen 
van de aangesloten organisaties 
worden opgesteld. 

De secretaris stelt voor de con¬ 
tributie over 1966 te handhaven 
en deze het volgend jaar opnieuw 
te bezien. Dit wordt aangenomen. 
Dan wordt de begroting voor 1966 
aangenomen. 

Verslag van het onderhoud met de 
Mi nister-President 

De secretaris leest het verslag 
voor. In de toekomst zal het ver¬ 
slag van het onderhoud weer wor¬ 
den opgestuurd ter accordering, 
gezien het voordeel: We hebben 

hetgeen de Minister gezegd heeft 
zwart op wit en kunnen ons hierop 
beroepen. 

ANAAB-Aruba: We hebben ken¬ 
nis genomen van het onderhoud. 
Wat denkt de ANAAF te doen? 

Voorzitter: Zijn er suggesties 
ten aanzi envan punt a. ? 

ANAAB-Curagao vraagt een 
brief aan de Minister te sturen om 
de toegezegde gegevens betreffen¬ 
de lonen in de particuliere sector. 
Wij wensen eerst aanpassing van 
de duurtetoeslag en pas daarna in¬ 
corporatie en dan vaststelling van 
de winstmarges. 

B.G.N.A. wil punten, waar we 
het niet eens mee zijn, bekend ma¬ 
ken in „DE AMBTENAAR^\ We 
moeten krachtiger optreden; b.v. 
een protestvergadering houden. 

Don Bosco vraagt wat te doen, 
als blijkt, dat de particulieren la¬ 
ger worden betaald dan de amb¬ 
tenaren. 

Dan moeten we stoppen. Maar 
als het tegenovergestelde blijkt, 
moeten de ambtenaren niet alleen 
lijden onder een eventueel minder 
rooskleurige financiële toestand. 

B.G.N.A.: De vergelijking amb- 
tenaar-particulier gaat mank. 

Don Bosco: Dan blijft de incor¬ 
poratie en de herwaardering be¬ 
staan. 

St. Thomas vraagt of zij com¬ 
mentaar op het verslag kan krij¬ 
gen. 

Don Bosco: Het Dagelijks Be- 
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stuur maakt het commentaar en 
stuurt dit toe aan de aangesloten 
organisaties. Die houden zich naar 
buiten hieraan. 

ANAAB-Aruba: We erkennen 
het recht van de regering te ver¬ 
gelijken. Maar we willen compen¬ 
satie voor gestegen kosten. Daar¬ 
om stelt zij voor; Voor iedere 
ambtenaar een tegemoetkoming in 
de gestegen kosten van levenson¬ 
derhoud van f. 25,— per maand 
voor het jaar 1966. De regering 
heeft nooit iets gezegd over een 
moeilijke financiële toestand. Zij 
verzoekt om met de nodige spoed 
een brief hierover te laten uitgaan. 

De heer Boekhoudt merkt op, 
dat er al sinds elf jaar geen gou- 
vernements-ambtenaren meer be¬ 
staan; dat moet zijn: overheids¬ 
ambtenaren. 

Bespreking artikel 94, P.B. 1964 

no. 159 
ANAAB-Aruba, die dit punt 

heeft opgebracht, verzoekt nu het 
af te voeren. Ze wensen geen mo¬ 
tivering te geven. Wel willen ze de 
mogelijkheid openhouden voor her¬ 
nieuwde plaatsing op de agenda. 

Dit gebeurt niet meer automa¬ 

tisch. 
Don Bosco wenst wel bespreking 

omdat de volgorde bij ontslag af¬ 
wijkt van die van de Akte van Be¬ 
noeming. Don Bosco stelt voor 
deze volgorde over te nemen. Kan 
dit in het G.0. gebracht worden? 
Voorzitter zegt, dat deze zaak niet 
door ANAAB-Curagao ter sprake 
gebracht zal worden, want zij vindt 
de huidige volgorde correct. 

Don Bosco: Dan gaan wij onze 
eigen gang in deze. Als mettertijd 
sommige bepalingen van het G.0. 
ook bindend gesteld mochten wor¬ 
den voor de Bijzondere Scholen, 
zal Don Bosco hiertegen moeten 

ageren. 
ANAAB-Aruba: Als dit punt op 

het G.0. ter sprake komt, kan dit 
als mening van Don Bosco of St. 
Thomas naar voren gebracht wor¬ 
den. Misschien werkt Aruba hierin 

mee. 

Diensttijdenregeling Politie 
Het Dagelijks Bestuur krijgt 

mandaat dit af te werken. Als 
ANAAB-Curagao nog wijzigingen 
heeft, worden deze nog rondge¬ 
stuurd, anders wordt de zaak af¬ 

gewerkt. 

Ziekteverzekering 
ANAAB-Aruba vraagt, wat we 

gaan doen. Hoeveel mensen gaan 
meedoen ? 

Voorzitter: Het is doorgestuurd. 
We hebben geen reacties ontvan¬ 
gen. St. Thomas: Wij hebben niets 
ontvangen. 

ANAAB-Aruba zal St. Thomas 
alsnog een copie toesturen. 

Doi^ Bosco: Hoe wordt de pre¬ 
mie ingehouden ? 

Voorzitter: De Minister-Presi- 
dent heeft beloofd dat het Land 
dit zal doen. 

ANAAB-Aruba: De heer Boom- 
gaart stelde voor ook de gepen¬ 
sioneerden op te nemen. 

Don Bosco: Geldt de aanbieding 
ook voor Curagao? 

Voorzitter: Het geldt voor alle 
eilanden, als de premie maar col¬ 
lectief wordt ingehouden. 

Het eiland Curagao is nog niet 
benaderd. 

Er wordt besloten, dat alle or¬ 
ganisaties voor 1 juni bericht zul¬ 
len sturen aan de Federatie. 

Aanvullend agendapunt van AN¬ 
AAB-Curagao: „Vrije geneeskun¬ 
dige behandeling voor gezinsleden 
van de lager bezoldigde ambtena¬ 
ren, zoals geregeld voor de arbei¬ 
ders in overheidsdienst.’^ 

ANAAB-Curagao verzoekt een 
brief hierover aan de Minister¬ 
president te sturen met verwijzing 
naar het onderhoud met Minister 
Kroon. 

2de aanvullende agendapunt: 
„Rechtskundig Adviseur”. 

St. Thomas heeft ondertussen 
ontdekt, dat de Federatie geen 
Rechtskundig Adviseur heeft. 
Maar zij zou graag uitgezocht 
zien, of onderwijzers mogen staken. 
En zo niet, waar staat dat? 

Op verzoek van de voorzitter 
zegt de heer Boekhoudt toe, dit te 
zullen uitzoeken. Daarna zal hij 
verslag uitbrengen. 

Don Bosco: Indertijd is gesteld, 
dat iedere aangesloten organisatie 
voor een eigen juridische adviseur 
zou zorgen. 

Rondvraag 
ANAAB-Aruba vraagt, hoe het 

staat met de ontberingstoelage (ik 
zeg liever representatiekosten) 
voor Bonaire en de Bovenwinden? 

Voorzitter: Is nog bij de Minis¬ 

ter. 
ANAAB-Aruba zal voor aan¬ 

vullende prijsvergelijking zorgen. 
ANAAB-Aruba vraagt, of zij 

kan worden uitgenodigd bij de be¬ 

spreking omtrent salariëring en 
schaalverdeling van de Douane. 

Voorzitter: Dat is een zaak van 
ANAAB-Curagao. 

De heer Winkel licht de zaak 
toe. 

St. Thomas vraagt of iemand 
van haar bestuur mee kan, als er 
een delegatie op audiëntie gaat bij 
de Minister. 

De voorzitter vraagt naar de 
beweegredenen. De organisaties 
kunnen verzoeken indienen voor 
plaatsing op de agenda van de 
door hen gewenste besprekings- 
punten. 

St. Thomas: Men kent ons niet 
als vakorganisatie maar als een 
ontspanningsvereniging. Daarom 
zou men het op prijs stellen, als 
er ook een lid van St. Thomas in 
het Dagelijks Bestuur zat. 

Don Bosco: daar kan geen be¬ 
zwaar tegen bestaan. Zeker bij 
audiënties op Aruba bestaat de 
mogelijkheid om te switchen. 

Voorzitter: Die enkele keer per 
jaar, dat de ANAAF op audiëntie 
gaat, geeft St. Thomas geen be¬ 
kendheid. Zij moet meer aan pu¬ 
blic relation doen. Maar bij au¬ 
diënties op Aruba is geen bezwaar 
tegen switchen. 

ANAAB-Aruba: Als het ge¬ 
wicht in de schaal legt, bestaat de 
mogelijkheid een lid mee te nemen. 

Don Bosco: Wie betaalt de pas¬ 
sage ? 

Voorzitter: Als de Federatie be¬ 
sprekingen heeft met de Minister, 
kan een vertegenwoordiger van 
een der verenigingen, die niet in 
het Dagelijks Bestuur zit meegaan, 
in welk geval de kosten dan voor 
rekening komen van de Federatie. 

Bij onderwijsbelangen kan er 
een afgevaardigde mee van St. 
Thomas, zeker op Aruba.. 

De afgevaardigde van de BGNA 
drukt de erkentelijkheid uit van 
de leden: „Mijnheer de Voorzitter, 
Geachte Mede-Bestuursleden, 
Op deze rondvraag moge ik, mede 
namens de B.G.N.A. mijn erkente¬ 
lijkheid betuigen aan het Dage¬ 
lijks Bestuur van de ANAAF en 
de staf van het Bondskantoor voor 
het vele werk, dat in het afgelo¬ 
pen jaar werd verricht. Dat niet 
alle pogingen tot verbetering van 
de sociale sthtus can de ambte¬ 
naar met succes werden bekroond, 
is waarlijk niet aan gebrek aan 
ijver van haar te danken. Tevens 
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moge de B.G.N.A. een woord van 
dank brengen aan Zijne Excellen¬ 
tie de Minister-President voor de 
tijdens de audiëntie van 1 april jl. 
gedane uitspraak, dat de regering 
gunstig staat tegenover het door 
de B.G.N.A. op 16 juni 1965, in¬ 
gebrachte verzoek om aanpassing 
van de duurtetoeslagschaal van de 
in Nederland verblijvende gepen¬ 
sioneerden, door de schrikbarend 
gestegen kosten van levensonder¬ 
houd aldaar. 

Gezien de datum van het ver¬ 
zoek en de sindsdien nog meerdere 
malen plaats gehad hebbende 
prijsstijgingen moge de B.G.N.A. ü 
aller dilligentie in deze kwestie in¬ 
roepen, opdat niet in een later 
maar in een zeer nabij stadium 
deze belangrijke zaak zijn beslag 
moge krijgen.” 

De voorzitter dankt voor deze 
hartelijke woorden. „Wat wij de¬ 
den, was slechts onze plicht.” 

ANAAB-Curagao: De incorpora¬ 
tie brengt verhoogde pensioen-bij- 
drage mee. 

Voorzitter: Dit is ter sprake ge¬ 
weest. Deze zaak heeft veel voet¬ 
angels en klemmen. 

ANAAB-Aruba: Dit houdt een 
reeks van maatregelen in. Eerst 
wil de Minister de incorporatie om 
de functies te kunnen vergelijken. 
Voorlopig blijft daarom het pen¬ 
sioen van de incorporatie geschei¬ 
den. Dit kan door de pensioen¬ 
grondslag te handhaven, tot het 
verslag van de actuaris binnen is. 
Voorlopig blijft de pensioenbij¬ 
drage hetzelfde. 

De secretaris komt terug op het 
uitblijven van de duurtetoeslag 
voor de gehuwde ambtenares. Het 
is correct, dat er een brief uitgaat 
voor de ene ambtenares in dienst 
van het Land. 

Dan dankt de voorzitter de 
scheidende leden van het Dagelijks 
Bestuur, de heren J. A. Ruiz en 
H. G. A. Bongers. Zij hebben veel 
tijd besteed aan het belang van de 
ambtenaar. De samenwerking was 
steeds zeer prettig. Hij wenst de 
heer Bongers een prettig verlof. 

Dan deelt de voorzitter mee, dat 
14 april de ANAAB-Curagao 30 
jaar bestond. 

Hij feliciteerde de vereniging en 
spreekt de wens uit, dat ze nog 
lang moge groeien en bloeien. 

ANAAB-Curagao dankt hiervoor 
en biedt de aanwezigen champagne 

aan. 
Dan dankt de voorzitter voor de 

opkomst en het prettig verloop 
van de vergadering en spreekt de 
hoop uit, dat ze veel vruchten mag 
afwerpen. 

Vervolgens sluit de voorzitter de 
vergadering om 5.40 p.m. 

De Voorzitter, 
(G. T. Hernandez) 

De Secretaris, 
(H. A. Campman) 

Bestuursmededelingen 

Het bestuur vergadert elke twee¬ 

de Dinsdag van de maand in het 

bondskantoor Nassaustraat 68 

Oranjestad. Degenen die het be¬ 

stuur wensen te spreken kunnen 

dit doen voor aanvang der verga¬ 

dering om 20.00 uur. 
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